
   Z á p i s n i c a  
z riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Motešice, konaného dňa 06.03.2008 
  
  
Prítomní:           Starostka obce: Mária Mišáková 
         Zástupca starostky: Jozef Minárech 
  
 
Členovia OZ:     Daniela Fialová  

MVDr. Miloš Hájek 
     Bohuslav Kopecký 
     Ing. Ondrej Novosad 
     Jozef Minárech 

Ing. Ján Pšenák 
     Mgr. Ľudmila Závodská 
   
 
 
Overovatelia zápisnice:   Mgr. Ľudmila Závodská 
        MVDr. Miloš Hájek  
    
 
 
Program zasadnutia: 

1. Zahájenie – otvorenie zasadnutia 
2. Kontrola uznesení 
3. Správa o hospodárení 
4. Riešenie bytovej zástavby 
5. Spracovanie projektu ZŠ Motešice 
6. Voľba hlavného kontrolóra obce.  
7. Vysporiadanie majetko-právnych vzťahov. 
8. Rôzne 

 
 

      
1/ Zahájenie – otvorenie zasadnutia 
  
 Otvorenie zasadnutia vykonala starostka obce p. Mária Mišáková, ktorá 
privítala prítomných a konštatovala, že prítomní  sú všetci poslanci. Oboznámila ich 
s programom, nakoľko nikto nemal pripomienky, postupovalo sa podľa jednotlivých 
bodov programu.  
  
   



2/ Kontrola uznesení 
  
 P. starostka prečítala uznesenia z riadneho obecného zastupiteľstva, 
konaného dňa 23.01 2008.Všetky prijaté uznesenia boli splnené. 
  
  
     U Z N E S E N I E  č.118/2008 
  
    Obecné zastupiteľstvo v Motešiciach  zápisnicu z riadneho 
    zasadnutia OZ konaného dňa 23.01.2008 s ch v a ľ u j e . 
                      
  
  
3/ Správa o hospodárení za rok 2007 
  
 Pracovníčka OcÚ p. Lacíková prečítala prítomným poslancom správu 
o hospodárení za rok 2007. Správa je vypracovaná písomne a je prílohou zápisnice. 
Členovia nemali podstatné pripomienky. 
   
    U Z N E S E N I E  č.119/2008 
  

Obecné zastupiteľstvo v Motešiciach  správu 
o hospodárení OcÚ za rok 2007  b e r i e  n a 
 v e d o m i e   a schvaľuje zostatok prerozdeliť 10% do 
RF ostatné na KV. 

  
  
4/ Riešenie bytovej zástavby 
  
 P. starostka oboznámila prítomných členov OZ  o tom, že na pozemku vedľa 
školy by bolo vhodné vybudovať bytový dom, resp. dva – tri rodinné domy. Ďalej 
informovala o prieskume medzi občanmi či je záujem o stavbu bytovky, alebo 
o stavbu rodinných domov. Podľa prieskumu majú traja občania záujem o stavebné 
pozemky (sú to takí občania, ktorí už majú postavené nové rod. domy/, ďalej osem 
občanov má záujem o byty v bytovom dome, z toho traja majú záujem o trojizbové 
nájomné byty. Ďalej informovala, že je možnosť pozemok odpredať spoločnosti, ktorá 
vybuduje podľa potreby bytové domy  i  IBV a obec získa finančné prostriedky pre 
nevyhnutné stavebné aktivity /PD rekonštrukcie ZŠ/. Poslanec MVDr. Hájek bol 
jednoznačne proti výstavbe bytového domu. 
  
    
    U Z N E S E N I E  č.120/2008 
  

Obecné zastupiteľstvo v Motešiciach  p o v e r u j e 
starostku obce aby oslovila firmy na vypracovanie: 
variant A  -štúdia výstavby všetkých inž. sietí pod IBV/ 
cenová       ponuka/ 

    variant B -výstavba bytovky a IBV  
  

michalik
Zvýraznění

michalik
Zvýraznění



 5 / Spracovanie projektu ZŠ Motešice 
  
 P. starostka obce informovala členov OZ o tom, že keď chceme žiadať fin. 
prostriedky z EU na rekonštrukciu ZŠ z eurofondov musí byť vypracovaný projekt 
a PD k stavebným prácam. Členovia súhlasili s tým, aby bola PD spracovaná. 
  
 
     U Z N E S E N I E  č.121/2008 
  

Obecné zastupiteľstvo v Motešiciach berie na vedomie 
informáciu o príprave k europrojektu na rekonštrukciu ZŠ 
Motešice a ukladá: starostke obce  
-  osloviť spoločnosti k príprave PD k europrojektu na       
    rekonštrukciu ZŠ Motešice, 
-  a začatie prác na príprave PD 
  
  

6/ Voľba hlavného kontrolóra obce 
  
 P. Starostka obce prečítala prítomným členom OZ žiadosti občanov, ktorí sa 
uchádzajú o funkciu hlavného kontrolóra obce. Žiadosť si podali p. Drevenná Anna, 
Ing. Ján Rajča a Ing. Štefan Bajčík. Členovia po oboznámení so žiadosťami 
uchádzačov, verejným hlasovaním zvolili p.Annu Drevennú.                                                              
  
 
    U Z N E S E N I E   č.122/2008 
   

Obecné zastupiteľstvo v Motešiciach  z v o l i l o  p. Annu 
Drevennú za hlavného kontrolóra obce  počtom hlasov 6, 
jeden poslanec sa zdržal hlasovania.  

     
 
7/ Vysporiadanie majetko -právnych  vzťahov 
  
 P. starostka  informovala členov OZ, že budova PZ v dolnej časti Motešíc nie 
je vlastníctvom obce, ale je vo vlastníctve Rím.kat.cirkvi a kaplnka v Peťovke je zasa 
vo vlastníctve obce a nie rím.kat.cirkvi. Z toho dôvodu je potrebné tieto majetko-
právne vzťahy usporiadať. Členovia OZ s majetko-právnym  vysporiadaním súhlasili. 
   
 
     U Z N E S E N I E   č.123/2008 
  

Obecné zastupiteľstvo v Motešiciach vysporiadanie 
majekto-právnych vzťahov medzi obcou 
a rímskokatolíckou cirkvou  
s ch v a ľ u j e   a  ukladá:     
-starostke obce osloviť Rím.kat.cirkev, farnosť Motešice,        
k vysporiadaniu majetkoprávnych vzťahov a následne 
vypracovať zámennú, resp. kúpnu zmluvu medzi 
zúčastnenými stranami.  



8/ R ô z n e 
  
 Prenájom garáže PZ v obci Peťovka. Oznam o prenájme bol vyvesený na 
oznamovacej tabuli v obci Peťovka. Okrem p.Holbíka, ktorý mal podanú žiadosť ako 
prvý, sa prihlásil i občan Marko Radovan. Členovia po prejednaní súhlasili s tým, aby 
garáž bola daná do prenájmu p.Holbíkovi Rudolfovi s mesačným poplatkom 100,-Sk,  
nájomná zmluva bude vypracovaná na dobu neurčitú s výpovednou lehotou 2 
mesiace.  
  
  
    U Z N E S E N I E  č.124/2008 
  

Obecné zastupiteľstvo v Motešiciach  s ú h l a s í  
s prenájmom garáže PZ v obci Peťovka  p.Rudolfovi 
Holbíkovi s mesačným nájomným 100,-Sk a ukladá 
starostke obce: 
-vypracovať nájomnú zmluvu na dobu neurčitú 
s výpovednou lehotou 2 mesiace. 

  
  

-  starostka obce informovala členov OZ o výrube stromov v areáli ZŠ a lipu 
v dolnej časti Motešíc na cintoríne, ďalej informovala o renovácii márnice hor.a 
dol.časti Motešíc, k uvedeným výrubom neboli vznesené žiadne pripomienky. 

-  upozorniť vlastníkov dol. časti Motešíc pri ceste smerom k  cintorínu, aby 
vyčistili svoje pozemky /neporiadok, ktorý sa tam nachádza/, 

-  MVDr. Hájek mal pripomienku na orezávanie konárov v parku – nebolo to 
prevedené odborne. Treba vybaviť dotácie na park a zabezpečiť odborné 
ošetrenie stromov.. 
Ing. Ján Pšenák – most pod Korec je nebezpečný/nie je vo vlastníctve obce/. 
Tiež je potrebné vyriešiť prístupovú cestu na cintorín od DS /vybudovať 
nášľapové schodíky/ 

-  P. Minárech J. – po parku sa pohybujú psy, ktoré chová MVDr. Ondris, šíri sa 
veľký zápach, je potrebné zavolať hygienu a situáciu riešiť. Ďalej hovoril 
i o odstúpení pohľadávky za daň z nehnuteľností z minulých rokov. 

- Voda pod Brezinou kde býva p. Košťál, treba previesť výkop priekopy. 
- MVDr. Hájek navrhol parcelu Brezina odkúpiť do správy obce a vysadiť na les, 

to zadrží vodu. 
         
  
  
  
Overovateľ:                                Overovateľ:                           Starostka obce: 
Mgr. Ľudmila Závodská              MVDr. Miloš Hájek                Mária Mišáková 
  
  
  
Zapísala: 7.3.2008 
Lacíková Anna 
  
  


